
 

Kopi sendt til ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri 

 

  

Spørgsmål nr. S 41 

§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 

Til: Justitsministeren 

Dato: 3. oktober 2024 

Stillet af: 

OMTRYKT: 

Pia Kjærsgaard (DF)  

(ændret adressat, den 3. oktober 2024) 

Er det stadigvæk regeringens holdning, at der skal ske besparelse på 

politiets dyrevelfærdsenheder, og er det efter ministeren opfattelse rimeligt, at 

disse besparelser er meldt ud internt i politiet, nu de ikke er vedtaget?  

(Spm. nr. S 41). 

 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpksekr@ft.dk og til 

Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 

 

Offentligt
(Omtryk - 03-10-2024 - Omtrykt) S 41  
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